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Zápis z jednání KS MAS Královéhradeckého kraje  
konaného dne 11. 3. 2010 v České Skalici  

 
Přítomno – 13 zástupc ů MAS a další hosté: 
Hradecký venkov, Království Jestřebí Hory, Mezi Úpou a Metují, Pohoda venkova, 
Nad Orlicí, Broumovsko+, Společná Cidlina, Podchlumí, Otevřené zahrady Jičínska, 
Brána do Českého ráje, Splav, Krkonoše, Pro Český ráj 
 

Zahájení a seznámení s programem Petr Kulíšek 
Program:  

• Zahájení 
• Plnění úkolů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 
• Příprava na společné školení MAS a RO SZIF, Kostelec nad Orlicí 29. 3. 2010 
• CSV: plnění úkolů sítě jako dodavatele 
• Změny pravidel – kdy, postup, návaznost 
• Zpráva o činnosti KS MAS pro VZ NS MAS 
• Konference Venkov 2010 
• Projekt BVNK – opětovné podání 
• Výměna zkušeností s realizací SPL a projektů spolupráce 
• Témata a přehled projektů spolupráce v kraji 
• Plán zasedání a míst příštích jednání KS MAS 
• Úkoly dle závěru Venkovské konference 
• různé 

 

• Plnění úkol ů jednotlivých členů MAS dle minulého zápisu 
� Úkoly pro výbor – zajistit další setkávání s odbory KÚ 
� Zasílat podněty a otázky na školení  MAS 29. 3. – zatím žádné náměty 

nedošli, kdo nezná přístup na společný web → zavolat Petrovi Kulíškovi 
� Schůzky s členy Regionálního výboru KHK – Klíma, Baranová, Friml, 

Hlostová, Behan –sjednány některé schůzky na podporu MAS, 
vyjednávat v minimální částce 150 tisíc Kč na rok event. O 
systémovějším nástroji připraveném na odboru  

� J. Balcar – zpráva o činnosti KS MAS za rok 2009, pro NS není potřeba 
a pro KS vypracovat výroční zprávu (hospodaření + činnost) – úkol pro 
výbor, JB sepíše prvně co je již hotovo do kratší verze jednoho článku. 
Por výbor  úkol – zpracovat VZ od doby našeho setkávání, nejen od 
založení organizace 

� J. Bitnerová připravit školení pro MAS v účetnictví – splněno v termínu 
24. 3. 2010 Krňovice od 9:00 hodin 

 

• Příprava na spole čné školení MAS a RO SZIF, Kostelec nad Orlicí 29. 3 . 
2010 

� Proběhne krátké představení NS a KS MAS 
� Pravidla pro Projekty mezinárodní spolupráce nebudou prezentovány  
� Přislíbená účast  -  Adamcová a Zárybnická 
� Otázky vhodné posílat Petrovi Kulíškovi i na email (ušetříme čas na 

místě) 
� Data výzev bude napříště vyhlašovat Ministr zemědělství, proto 

nebudou známa konkrétně na rok dopředu, jen hrubý harmonogram  
� Více možnosti v oblasti měkkých projektů – bude prezentováno 
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• CSV: pln ění úkol ů sítě jako dodavatele 
� MAS mohou být pro CSV dodavateli služeb, jedná se o položky nad 10 

tisíc 
� Možno využít na semináře pro žadatele PRV apod 
� Na stránkách CSV jsou vyvěšeny všechny akce i pro širokou veřejnost i 

vybranou skupinu 
• Změny pravidel – kdy, postup, návaznost 

� Pravidla IV. 1.2. k připomínkování bez přílohy č. 9 
� IV. 1. 1. Výrazné uvolnění podmínek, došlo k pozitivnímu vylepšení 

 

• Zpráva o činnosti KS MAS pro VZ NS MAS 
� Projednáno v bodě č. 2 – výbor připraví VZ za rok 2010 
 

• Konference Venkov 2010 
� Jiné KS MAS zatím neprojevily zájem o pořadatelství 
� MZE prostřednictvím ředitelky Ing. Dvořákové bude hlavním 

dodavatelem a nabídne vlastní realizaci ….. 
� Konference bude financována z OSY V. – předpoklad dostatečného 

finančního zabezpečení 
� J. Kuthanová jednala ve Velichovkách, představila přítomným cenovou 

nabídku, ubytování by bylo     možné v sousedních lázních- které však 
zatím nereagují na e-maily.Nutná osobní konzultace. 

� Další možnost je areál zámku Hrubá skála 
� Zvažovala se i možnost konference v Náchodě – zde není prostor pro 

představení úspěšných projektů, je to město a ubytování také 
v několika destinacích – nevýhodné 

Jmenována pracovní skupina ve složení: L. Láska, Z.  Hovorková, J. 
Kuthanová a P. Kulíšek, která p řipraví kompletní nabídku pro KS MAS 
a následn ě přizve další pro p řípravu pro NS MAS a MZE. Navržená i 
případná další místa navštíví do p říštího zasedání. 
 

• Projekt BVNK – op ětovné podání 
� Diskuze o možnosti přistoupení dalších MAS  
� Zvážit inovativnost a společnou myšlenku pro celý projekt 
� Provést analýzu bodování a projekt co nejvíce přizpůsobit 
� Diskuze, zda projekt znovu podat? 
� Projekt včlenit do již zaběhlých regionálních aktivit či vytvořit nové? 
� Pracovní skupina ve složení  MAS Podchlumí, Nad Orlicí, Pohoda 

venkova, Pro Český ráj a Mezi Úpou a Metují  připraví podklady pro 
podání projektu včetně smlouvy o spolupráci 

� Na příštím jednání KS MAS rozhodneme, zda bude projekt podán  
  

• Výměna zkušeností s realizací SPL a projekt ů spolupráce 
� Proběhla diskuze o vzniklých situacích v rámci realizace SPL a projektů 

spolupráce, přítomní si vyměnili zkušenosti, došlo k sjednocení názorů a 
sporná témata se projednají na školení 29. 3. 2010 v Kostelci 

 

• Témata a p řehled projekt ů spolupráce v kraji 
� Domácí MAS Mezi Úpou a Metují představila svůj projekt z roku 2008 – 

Výzva MAS na podporu volnočasových aktivit mládeže, alokace 50 000,- 
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Kč, rozděleno 18 organizacím na území MAS. Projekt posloužil pro 
návaznost Projektu spolupráce v PRV. 

� Ostatní MAS se zapojili do diskuze svými zkušenostmi v podobné oblasti 
� MAS Broumovsko+ příště představí „Monitoring a evaluaci MAS“ a Český 

Ráj a Stř Pojizeří své projekty pro obce v regionu mimo LEADER 
 

• Plán zasedání a míst p říštích jednání KS MAS 
� 20. dubna v 9:30 hodin Broumov,  klášter s prohlídkou 
� 27. května v 9:30 hodin SPLAV – Villa Nova nebo jinde 
� 22. června v 9:30 hodin Společná Cidlina – zámek Chlumec 

 

• Úkoly dle záv ěru Venkovské konference 
� KS MAS bude oslovena ke spolupráci k hájení zájmů venkova  
� Na konferenci se projednalo, že hlavním partnerem pro jednání s KHK 

bude SPOV, který bude úzce spolupracovat s KS MAS, DSO, ISPV a 
dalšími aktéry   

� PRK na období 2011 - 2013  
� J. Balcar je ve vedení SPOV a předá závěry venkovské konference tak, 

aby mohly být využity při vyjednávání s krajem  
 

• Různé 
� Zelená úsporám – hlavním koordinátorem Ing. Pavla Marková, pokrýt celé 

území, školení a materiály pro veřejnost, výkazy jsou ke stažení na NS 
MAS 

� 18. – 20. 5. Sobotka přednáška pro MAS – Jela Tvrdoňová, pozvánky 
rozešle OPS pro Český ráj 

� Pravděpodobně 1. dubna  se budou řešit otázky kolem POV KHK DT 3 – 
integrované projekty, 11. Května jednání na KÚ KHK – nutnost zajistit 
účast DSO z celého kraje  

Česká Skalice 11. 3. 2010   zapsala Z. Hovorková, doplnil P. Kulíšek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova: Evropa investuje do venkovských oblastí 

 


